
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 11/2018 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 393/2018                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση της μελέτης του έργου «Ενεργειακή 
αναβάθμιση 2ου Δημοτικού Σχολείου Βέροιας». 

 
Σήμερα 30 Μαΐου του έτους 2018 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 14:30 συνήλθε 

σε έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 30-5-
2018 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, 
σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1) Χ. Κούτρας, 2) Τ. Χατζηαθανασίου, 3) Β. Παπαδόπουλος, 
4)Α.Σιδηρόπουλος, 5)Δ.Κουλουριώτης, 6)Δ.Τραπεζανλής, 7) 
Θ. Κορωνάς, 8)Σ.Διαμάντης, 9)Γ.Σοφιανίδης, 
10)Π.Τσαπαρόπουλος, 11) Β.Λυκοστράτης, 12)Μ. 
Παπαϊωάννου, 13)Λ.Ακριβόπουλος, 14)Σ.Ασλάνογλου, 
15)Γ.Ορφανίδης, 16) Χ. Γαϊτάνου, 17)Θ.Τέτος, 18) Μ. 
Σουμελίδης, 19) Ν. Τσιαμήτρος, 20)Ζ.Πατσίκας, 
21)Ι.Παπαγιάννης, 22)Η.Τσιφλίδης, 23)Σ.Ελευθεριάδου, 
24)Α.Αποστολόπουλος, 25)Γ.Μελιόπουλος. 

Α. Λαζαρίδης, Θ. Αγγελίνας,  
Ν. Μωυσιάδης, Γ. Κάκαρης, 
Ι.Χειμώνας, Ε.Ιακωβίδου,  
Ν. Μαυροκεφαλίδης, Α.Σιακαβάρας, 
Κ.Καραπαναγιωτίδης, Ι.Κυρατλίδης, 
Α.Καγκελίδης, Γ.Γουλτίδης, Ν.Μπέκης, 
Π.Παπαδίνα, Α.Μαρκούλης, 
Σ.Στουγιάννος, 

                 Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               
 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Ν.Γερούκης, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, 
Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Α. Πέτρου, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, 
Ι.Σιδηρόπουλος, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, Α.Γκεκόπουλος, Σ.Λυκοστράτης, Ι.Καραγιάννης, Χ. Τσανασίδης, 
Ν. Αγγέλου, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 266/2018 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Β.Λυκοστράτης, Ν.Τσιαμήτρος 
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 
του συμβουλίου το από 30-5-2018 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου 
Σιδηρόπουλου, που έχει ως εξής: 

Με την υπ’ αριθμόν 347/2018 απόφασή του «Έγκριση α) υποβολής προτάσεων για την 
ενεργειακή αναβάθμιση του 16ου Δημοτικού Σχολείου (Φιλίππειο) και του 2ου Δημοτικού 
Σχολείου (Μελέτειο) Βέροιας, στα πλαίσια της πρόσκλησης με τίτλο «Ενεργειακή αναβάθμιση 
δημοσίων κτιρίων στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας» του Επιχειρησιακού Προγράμματος 
«Κεντρική Μακεδονία» και β) εξουσιοδότησης του Δημάρχου.» το Δημοτικό Συμβούλιο 
αποφάσισε να υποβληθούν οι αναφερόμενες  δύο προτάσεις προς χρηματοδότηση στα πλαίσια 
πρόσκλησης με κωδικό 112.4c, Α/Α ΟΠΣ: 2600/Α.Π. 1049/07-03-2018 και τίτλο «Ενεργειακή 
αναβάθμιση δημοσίων κτιρίων στην Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας», του άξονα 
προτεραιότητας ΑΞ04 «Υποστήριξη της μετάβασης προς μία οικονομία χαμηλών εκπομπών 
διοξειδίου του άνθρακα σε όλους τους τομείς» του Επιχειρησιακού Προγράμματος «Κεντρική 
Μακεδονία». 

Σύμφωνα με το άρθρο 209 παρ 4 του Ν. 3463/2006 όπως τροποποιήθηκε και ισχύει, 
συντάχθηκε από την τεχνική υπηρεσία του Δήμου η μελέτη του παρακάτω έργου 

 
Α/
Α 

ΕΡΓΟ ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ 

1. ΕΝΕΡΓΕΙΑΚΗ 
ΑΝΑΒΑΘΜΙΣΗ 2ΟΥ 
ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ 
ΣΧΟΛΕΙΟΥ ΒΕΡΟΙΑΣ 

336.000,00 € 

  
Παρακαλούμε το Δημοτικό Συμβούλιο: 
Να εγκρίνει την υπ’ αριθμ. 70/2018    μελέτη του παραπάνω έργου.  

 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος: Στην εισήγηση αναφέρονται κάποια σενάρια. Η δική μου εντύπωση είναι 

ότι κάνω επιλογή του 1ου ή του 2ου ή του 3ου. Αυτό που βλέπω εγώ είναι ότι επιλέγονται και τα 
τρία σενάρια, σύμφωνα με τα ποσά που γράφονται. 

Η μελέτη, από ότι αναφέρεται στην εισήγηση μιλά για τοποθέτηση φωτοβολταϊκών, κάτι 
όμως που δε φαίνεται στα σενάρια της τεχνικής περιγραφής.  

Στο επόμενο θέμα και μετά την ολοκλήρωση των ενεργειών δε φαίνεται από την 
ηλεκτρική ενέργεια που παράγουν τα φωτοβολταϊκά ότι θα πηγαίνει για τις ανάγκες του σχολείου. 

Ορφανίδης: Με τι κριτήρια επιλέχθηκαν αυτά τα σχολεία και γιατί μόνο αυτά; Υπάρχει 
κάποιος περιορισμός, δε μπορούμε να εντάξουμε άλλα; 

Δήμαρχος: Το κριτήριο είναι ότι είμαστε πιο έτοιμοι γι’ αυτά τα σχολεία. Ο χρονικός 
περιορισμός που υπάρχει δε μας επιτρέπει να εντάξουμε και άλλα σχολεία. 

Σιδηρόπουλος: Μιλούμε για τα τρία σενάρια στην τεχνική περιγραφή.  
Εξαρτάται και από το πρόγραμμα για το τι θα μπορέσουμε να εντάξουμε. Εμείς θα 

προσπαθήσουμε να το εντάξουμε ως έχει στο σύνολό του. 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι οι δημοτικοί Γ.Μελιόπουλος και Α.Σιδηρόπουλος 

μιλούν εκτός μικροφώνου)  
Μελιόπουλος: Ως Λαϊκή Συσπείρωση προφανώς και συμφωνούμε σε αυτό που αποκαλείτε 

μέσα στο εισηγητικό ενεργειακή αναβάθμιση. 
Οι ενστάσεις όμως υπάρχουν και αφορούν πρώτα από όλα το έκτακτο της συνεδρίασης, 

γιατί εκτιμούμε ότι υπήρχε ο απαραίτητος χρόνος κι εδώ υπάρχουν ευθύνες από τη Δημοτική 
Αρχή, με αποτέλεσμα να μη μπορούμε να ενημερωθούμε πλήρως για τη μελέτη. 

Έχουμε επίσης τις ενστάσεις μας για την εγκατάσταση των φωτοβολταϊκών πάνελ, όχι 
όσον αφορά το τεχνικό κομμάτι, αλλά με το πώς είναι «δεμένες» οι ανανεώσιμες πηγές ενέργειας 
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με τη συνολικότερη πολιτική της ενέργειας κι εκτιμούμε ότι μάλλον το ηλεκτρικό ρεύμα θα 
πωλείται σε υψηλότερη τιμή, παρά για να χρησιμοποιείται για τις ανάγκες των σχολείων. 

Ως εκ τούτου δε θα ψηφίσουμε υπέρ των εισηγήσεων και στα δύο θέματα της ημερήσιας 
διάταξης.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου 
Σιδηρόπουλου; 

Υπέρ της εισήγησης του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου ψήφισαν είκοσι 
τρεις (23) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Χ. Κούτρας, Τ. Χατζηαθανασίου, Β. Παπαδόπουλος, 
Α.Σιδηρόπουλος, Δ.Κουλουριώτης, Δ.Τραπεζανλής, Θ. Κορωνάς, Σ.Διαμάντης, Γ.Σοφιανίδης, 
Π.Τσαπαρόπουλος, Β.Λυκοστράτης, Μ. Παπαϊωάννου, Λ.Ακριβόπουλος, Σ.Ασλάνογλου, 
Γ.Ορφανίδης, Χ. Γαϊτάνου, Θ.Τέτος, Μ. Σουμελίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Ζ.Πατσίκας, Η.Τσιφλίδης, 
Σ.Ελευθεριάδου, Α.Αποστολόπουλος. 

Λευκή ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Ι.Παπαγιάννης 
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 30-5-2018 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου τεχνικών Αθανασίου Σιδηρόπουλου. 
2.- Την υπ’ αριθ. 70/2018 μελέτη της Δ/νσης Τεχνικών Υπηρεσιών. 
3.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας 
4.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και των άρθρων 96 
και 209 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει την υπ’ αριθ. 70/2018 μελέτη του έργου «Ενεργειακή αναβάθμιση 2ου Δημοτικού 

Σχολείου Βέροιας», συνολικού προϋπολογισμού 336.000,00€, όπως αυτή συντάχθηκε από την 
αρμόδια υπηρεσία του Δήμου. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  393 / 2018 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Πέτρος Τσαπαρόπουλος 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Χ. Κούτρας     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Β. Παπαδόπουλος     
Α. Σιδηρόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Δ. Κουλουριώτης     
Δ. Τραπεζανλής     
Θ. Κορωνάς     
Σ. Διαμάντης     
Γ. Σοφιανίδης     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Χ. Γαϊτάνου     
Θ. Τέτος     
Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Ι. Παπαγιάννης     
Σ. Ελευθεριάδου     
Η. Τσιφλίδης     
Γ. Μελιόπουλος     
      
      
      
      
      
      
      
   

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  31-5-2018 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
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